
Terms and Conditions – ‘Seamless Shopping, Limitless Options’ Points Conversion Promotion 2025 

 

1. The promotion is valid from 17 April 2025 to 30 June 2025 (both dates inclusive) (“Promotion 
Period”).  

2. Only above Blue/above Gold/above Platinum/above Black members of Pacific Place above 
Loyalty Programme (“’above’ members”), members of Cityplaza LIVE+ Membership Programme 
(“LIVE+ members”) and members of Citygate Outlets CLUB CG Membership Programme (“CLUB 
CG members”), who registered in at least TWO of these programmes using the same email 
address, are eligible for the Points Conversion Promotion (“Eligible Members”). Eligible 
members must login to the programme via Pacific Place Mobile App and/ or Taikoo+ Mobile App 
to participate in the points conversion promotion. 

3. above members must also be LIVE+ members and/ or CLUB CG members to convert above 
point(s) to other programmes; LIVE+ members must also be above members and/ or CLUB CG 
members to convert LIVE+ Point(s) to other programmes; CLUB CG members must also be 
above members and/ or LIVE+ members to convert CLUB CG Point(s) to other programmes.  

4. Eligible Members can convert point(s) at a fixed conversion rate of 1 above Point = 1 LIVE+ Point 
= 1 CLUB CG Point, in units of 1 point, without limitation during the Promotion Period.  

5. Available point(s) for conversion are subject to eligible members’ points balance in each 
programme and conversion record(s). Point(s) converted to the selected programme will no 
longer be available for further conversion and cannot be transferred back to the original 
programme or another programme from the selected programme. Details of available point(s) 
for conversion and conversion record(s) can be found on the point conversion page on the 
relevant Mobile App.  

6. Upon confirmation of successful conversion, point(s) will be deducted from the original 
programme and transferred to the selected programme immediately. All converted point(s) are 
non-refundable.  

7. The points expiry date of converted point(s) at the selected programme will be subjected to the 
expiry date of the respective programme. The original point expiry date will no longer apply.  

8. Point(s) converted are subject to the terms and conditions of the respective programme (above 
Loyalty Programme | LIVE+Membership Programme | CLUB CG Membership Programme). For 
enquiries regarding each programme, please contact the respective programme accordingly.  

9. Participation in this promotion is voluntary, and Swire Properties Limited shall not be 
responsible to shoppers or any other party for any disputes, liabilities, loss, damage, claim, or 
cost arising from or caused by this promotion. Swire Properties Limited shall not be responsible 
for any related obligations or costs incurred in the promotion. 

  

https://www.pacificplace.com.hk/en/above/above-loyalty-programme-tnc
https://www.pacificplace.com.hk/en/above/above-loyalty-programme-tnc
https://www.cityplaza.com/-/media/images/cityplaza/website/files/liveplus_membership_programme_termsandconditions.ashx?rev=43ff537c4bf34c41924598960998451c&hash=5C88625D84EDFD5FE4859B1B6934C4B0
https://www.citygateoutlets.com.hk/-/media/images/TaiKooPlus%20APP/CG_file/CLUB%20CG%20TC_Jun2022_20220505.ashx


10. Participation in the promotion represents the member’s understanding, acceptance, and 
willingness to comply with the terms and conditions for the promotion. In case of any breach of 
these terms and conditions, or any dishonest conduct and/or acts of counterfeit activity, Swire 
Properties Limited reserves the sole right to immediately cancel the member’s participation to 
the points conversion promotion without prior notice.  

11. Swire Properties Limited reserves the right to amend any Terms and Conditions of this 
promotion without prior notice. 

12. In case of dispute, Swire Properties Limited reserves the rights of final decision on all related 
matters. 

13. In the event of discrepancy or inconsistency between English and Chinese versions of these 
terms and conditions, the English version shall prevail. 
 

  



條款及細則 – ‘無盡購物 無限可能’ 積分轉換推廣活動 2025 

1. 推廣日期為 2025年 4 月 17日至 2025年 6 月 30日 (包括首尾兩日) (“推廣期”)。 

 
2. 此推廣只適用於太古廣場 above 會員計劃之 above Blue/ above Gold/ above Platinum及

above Black會員 (“’above’ 會員”)、太古城中心 LIVE+ 會員計劃之會員 (“LIVE+正式會員”)及

東薈城名店倉 CLUB CG 會員計劃之會員(“CLUB CG會員”)，並以相同電郵地址登記成為至

少兩個會員計劃之會員 (“合資格會員”)。合資格會員必須登入太古廣場流動應用程式及/或

Taikoo+流動應用程式後方可參與是次積分轉換推廣活動。 

 

3. above 會員必須同時為 LIVE+會員及/或 CLUB CG會員方可轉換 above積分至另一會員計

劃； LIVE+會員必須同時為 above會員及/或 CLUB CG會員方可轉換 LIVE+積分至另一會員

計劃；CLUB CG會員同時必須為 above會員及/或 LIVE+會員方可轉換 CLUB CG積分至另一

會員計劃。 

 

4. 所有合資格會員可於推廣期內以固定轉換積分率 1 above積分 = 1 LIVE+積分 = 1 CLUB CG積

分，並以 1分為單位無上限地轉換積分。 

 
5. 可轉換積分將根據合資格會員於各會員計劃帳號之積分餘額及過往轉換紀錄計算。已轉換

至所選會員計劃之積分將不被計算在可轉換積分之內，亦不可透過所選會員計劃再次轉換

積分至原來之會員計劃或另一會員計劃之內。會員可於相關流動應用程式積分轉換頁面查

閲過往可轉換積分及轉換記錄。 

 

6. 轉換一經確認將不能取消，會員原有之積分將即時被扣減，並直接轉換到所選會員計劃賬

號內。已轉換之積分將不作退還。 

 

7. 已轉換至所選會員計劃之積分將根據有關會員計劃之積分到期日計算，原會員計劃之積分

到期日將不再適用。 

 

8. 已轉換之積分受相關會員計劃之條款及細則約束 (above會員計劃 | LIVE+會員計劃 | CLUB 

CG會員計劃)。有關各個會員計劃會籍之查詢，請直接與有關會員計劃聯絡。 

 
9. 參加者參加本活動純屬自願性質，一切因本推廣活動對顧客或任何其他人士造成的所構成

或引致之爭議、責任、損失、損害、索償或成本概與太古地產有限公司無關。太古地產有

限公司無須就此承擔任何法律責任或賠償。 

 

10. 參加此推廣活動代表參加者明白、接受及願意遵守是次推廣之條款及細則。如有任何違反

條款及細則之情況，或任何不誠實及/或造假行為，太古地產有限公司保留權利立即取消

其獎賞而不另作通知。 

 

11. 太古地產有限公司有權更改優惠、條款及細則而無須另行通知。 

 

12. 如有任何爭議，太古地產有限公司保留最終決定權。 

 

13. 如本條款及細則之中英文版本有任何差異，一概以英文版本為準。 

https://www.pacificplace.com.hk/zh-hk/above/above-loyalty-programme-tnc
https://www.cityplaza.com/-/media/images/cityplaza/website/files/liveplus_membership_programme_termsandconditions.ashx?rev=43ff537c4bf34c41924598960998451c&hash=5C88625D84EDFD5FE4859B1B6934C4B0
https://www.citygateoutlets.com.hk/-/media/images/TaiKooPlus%20APP/CG_file/CLUB%20CG%20TC_Jun2022_20220505.ashx
https://www.citygateoutlets.com.hk/-/media/images/TaiKooPlus%20APP/CG_file/CLUB%20CG%20TC_Jun2022_20220505.ashx

